
Referat af generalforsamling 
Fredag d. 21. marts 2025 kl. 19 i den nye rytterstue 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

• Anja Hagelberg 

• Generalforsamlingen er lovligt indkald 14 dage før 

• Der var en rettelse til dagsordenen inden for 14 dage inden, her blev der informeret 

om, at hvis man ønskede det, ville en ny dato findes, dette har der ikke været nogen 

ønsker om 

2. Valg af referent 

• Caitlin Graham-Pedersen 

3. Bestyrelsen aflægger beretning 

• Marlene aflægger årsberetning 

• Idrætspris: 

o Klubben nomineret med 2 repræsentanter. 
o Jose vinder idrætspris og 5000 kr. 

• Stævner og aktiviteter: 
o Voltigestævner i Danmark og udlandet  
o Påske dressurstævne afholdt med god deltagelse. 
o Springstævne præget af kraftig regn – især Keldus og Linda blev våde. 
o Voltigestævne med ønske om flere deltagere. 

• DRF repræsentantskabsmøde: 
o SRV deltog – fokus på bedre fremtid for ridesporten. 

• Sommeraktiviteter: 
o Ridelejr afholdt 
o Problemer med hestetransport – Barney kunne ikke starte, Iben lånte 

engelsk hest. 
o Guldmedalje til Hanne, Jose og Lieto i Schweiz. 
o Deltagelse på Grøn gav midler til forbedring af ridehusbund. 

• Efterår: 
o Orienteringsridt med fællesspisning, vinderne står for 2025. 
o Sara vinder DM for fjordheste med rideskolehesten Hugo. 
o Dressurstævne og klubmesterskab med traditionel fejring (vask og 

mødding). 
o Stor Hestedag med flot præstation af Johan i voltige. 
o DM i voltige vundet af førsteholdet – Hannes 40. deltagelse. 

• Teoriaften: 
o Camilla Qvistgaard afholdte kursus 

• Jul og vinter: 
o Kvadrilleelite 
o Træhestestævne succes i Marbækhallen. 
o Juleoptog i Skibby, stor julefest med Charmaine Berdino, luciaoptog og 

julemand. 
o Nytårskur med fællesbuffet og ringridningskonkurrence. 



• Andre begivenheder 
o Jose nr. 1 på DRF's rangliste for voltige. 
o Farvel til Tabita, Lady, Irma 
o Velkommen til Taco og Søren 
o Hanne vinder distancestævner på Ermeli (80 km) og Khalil (40 km) 
o Signe nr. 3 ved Distrikt 2 mesterskab. 

• Planer for næste år: 
o Dressurstævne (6/4), spring- og voltigestævner, deltagelse i Grøn (17/7 + 

27/7), teoriaften, arbejdsweekender, fællesspisning, orienteringsridt, rød 
løber, store hestedag, juleoptog, julefest, sommerfest. 

• Bestyrelse og frivillige: 
o Malene Svaneeng træder ud af bestyrelsen – takkes for indsats. 
o Opmærksomhed på behov for frivillige kræfter. 

• Tak til særlige bidrag: 
o Økonomiarbejde ved Anja. 
o Hanne for undervisning og spændende ideer. 
o Flemming for støtte til nye børn og forældre. 
o Generel tak til frivillige og bidragsydere. 

• Godkendt 

4. Regnskab v/ Anja Hagelberg 

• Resultatopgørelse 

o Anja laver regnskabet til dagligt, derfor fremlægger hun 

o Vi fik et større tilskud fra kommunen end budgetteret, da vi fik et ekstra 

tilskud som er overskuddet når kommunen fordelt til alle klubber 

o Undervisning går lige ind og ud af klubben 

o Stævneaktiviteter giver et overskud, tak til cafeen for en stor del af 

overskuddet 

o Forskellige sociale arrangement såsom kurser har givet et lavere overskud 

end regnet med 

o Klubbens drift har givet et underskud, hvilket er et mindre underskud end 

budgetteret  

o Klubben ender med et overskud på næsten 25.000, skyldes det højere 

kommunetilskud end budgetteret 

• Balance 

o Klubbens egenkapital bliver ved med at stige, da vi har haft overskud i flere 

år i træk 

• Regnskabet godkendes 

5. Behandling af indkomne forslag 

• Der var ikke indkommet nogen forslag 

6. Fastsættelse af kontingent – bestyrelsen foreslår uændret kontingent 

• 500 kr. for voksne over 18 

• 350 kr. for børn under 18 

• Det godkendes 

7. Valg til bestyrelsen: 

• Marlene Jensen er på valg og genopstiller 



o Valgt 

• Maria Frimark er på valg og genopstiller 

o Valgt 

• Malene Svaneeng er på valg og genopstiller ikke 

• Bestyrelsen foreslår Karina Brogaard Wagner 

o Har et ønske om flere sociale arrangementer 

o God til at skaffe sponsorer 

o Har siddet i boligforening  

o Valgt 

• Iben Dines Pedersen er ikke på valg 

• Carina Juul Hansen er ikke på valg 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

• Bestyrelsen foreslår Sif Vedel Søndergaard Nielsen 

o Valgt 

• Bestyrelsen foreslår Lærke Piil 

o Valgt 

9. Valg af Junior repræsentant + suppleant 

• Signe Holt er på valg, genopstiller og er valgt 

• Jasmin Søndergaard er på valg og genopstiller ikke 

• Sara Larsen stiller op og er valgt  

10. Valg af 1 revisor + 1 revisor suppleant 

• Caitlin Graham-Pedersen er valgt som 1. revisor 

• Revisor suppleanten er ikke fundet, men der kan findes en ekstern revisor hvis ikke 

Caitlin kan agere som revisor 

11. Evt. 

• Hanne takker alle frivillige og fremhæver Marlene og Anja 

• Flemming takker klubben for at støtte op om ridecentrets aktiviteter og køb af hest 

• Hanne og Flemming er æresmedlemmer 

• Det er vedtaget at Jette nu også er æresmedlem 

o Ældste aktive medlem 

o Er her altid og hjælper  

12. Uddeling af vandrepokaler m.m. 

• Dressur hest: Signe og Utopia 

• Dressur pony: Sara og Hugo 

• Spring hest: Jasmin og Madonna 

• Spring pony: Signe og Elsa 

• Voltige: Josephine 

• Distance: Lotte og Ups 

• Fighter: Iben 

• Ny pokal ”Årets medlem”: Anja 

o Hjælper både børn og voksne 


